



PUSAT SUKAN DAN REKREASI
UNIVERSITI SAINS MALAYSIA

NOTIS SEBUT HARGA	
NOMBOR SEBUTHARGA	SH1/21/END/JSUKAN/U/00138
NAMA SEBUTHARGA	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PERALATAN GIMNASIUM KEPADA UNIVERSITI SAINS MALAYSIA
TARIKH PELAWAAN	25 OGOS 2021 (RABU)
MAKLUMAT KELAYAKAN	
KELAYAKAN	<ul style="list-style-type: none"> Berdaftar Dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) dengan salah satu senarai kod bidang pendaftaran bekalan dan perkhidmatan. 030501 – Peralatan Sukan atau 030599 – Pembuat
SYARAT PERMOHONAN DOKUMEN SEBUTHARGA	Dokumen sebut harga dalam bentuk <i>softcopy</i> boleh didapati melalui emel kepada Puan Heznina binti Abdul Jalil di alamat emel heznina@usm.my.
MAKLUMAT SEBUTHARGA	
TARIKH TUTUP	8 SEPTEMBER 2021 (RABU) PADA JAM 12:00 TENGAH HARI
MAKLUMAT KAUNTER BEROPERASI	
TEMPAT / SYARAT PENYERAHAN	Dokumen Sebutharga yang telah siap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan bertanda "SULIT – SEBUTHARGA NO. SH1/21/END/JSUKAN/U/00138" dan dimasukkan sendiri ke dalam peti tawaran di Pejabat Pentadbiran, Pusat Sukan dan Rekreasi, Universiti Sains Malaysia, 11800 USM, Pulau Pinang.
PENGUMUMAN	
<ol style="list-style-type: none"> Semua penyebutharga perlu mematuhi syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan. Sebarang kesilapan atau ketidakpatuhan syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan adalah di bawah tanggungjawab penyebutharga. Penyebutharga perlu memastikan SOP KKM bagi membendung penularan wabak Covid-19 dipatuhi seperti amalan penjarakan sosial dan tidak dibenarkan sama sekali amalan penghantaran dokumen tawaran secara berkumpulan. <p>* Penyebutharga yang tidak mendapat sebarang maklum balas atau jawapan selepas tiga (3) bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.</p> <p>** Pihak Universiti berhak menerima kesemua atau sebahagian dari sebutharga-sebutharga tersebut dan tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah atau mana-mana sebutharga pun.</p>	